
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 8.4.2024 o 18,00 h v zasadacej miestnosti 

Obecného úradu v Šintave 

prítomní: viď prezenčná listina 
 
 
Bod 1) 

Zahájenie – určenie overovateľov zápisnice 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Bc. Stanislava Režnáková, ktorá 
privítala prítomných poslancov a JUDr. Michala Mrvu. Skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 7 poslancov z celkového počtu 9.   

 

Ospravedlnení poslanci: Ing. PhDr. Ján Šimulčík, PhD., Ing. Jozef Valach. 

Predsedajúca určila za overovateľov zápisnice poslancov JUDr. Slavomíra Kloknera a Igora Vohlárika.  
 
Predsedajúca oboznámila prítomných s programom rokovania, za ktorý dala hlasovať. 
 
Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 213 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 

program zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktorý bol zverejnený na webovom sídle obce a na úradnej 

tabuli obce 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Drábiková, Jurašiková, Herceg, Hanáková, Vohlárik, Endres, 
Klokner), za 7 (Drábiková, Jurašiková, Herceg, Hanáková, Vohlárik, Endres, Klokner) , proti 0, zdržal sa 0  – 
návrh prijatý 
 

 Návrh poslankyne Jurašikovej vypustiť z rokovania OZ bod 3) Dohoda o urovnaní a bod 4) 

Obchodná verejná súťaž na nájom budovy, súpisné číslo 630, z dôvodu nepostačujúcich podkladov 

k hlasovaniu.  

 V rozprave vystúpili poslanci Vohlárik, Jurašiková a JUDr. Michal Mrva.  

 Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 214 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 

návrh poslankyne Jurašikovej na vypustenie z programu rokovania OZ bod 3) Dohoda o urovnaní 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Drábiková, Jurašiková, Herceg, Hanáková, Vohlárik, Endres, 
Klokner), za 3 (Jurašiková, Herceg, Hanáková) , proti 3 (Vohlárik, Endres, Drábiková), zdržal sa 1 (Klokner)  – 
návrh neprijatý 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 215 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 

návrh poslankyne Jurašikovej na vypustenie z programu rokovania OZ bod 4) Obchodná verejná 

súťaž na nájom budovy, súpisné číslo 630 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Drábiková, Jurašiková, Herceg, Hanáková, Vohlárik, Endres, 
Klokner), za 4 (Jurašiková, Drábiková, Vohlárik, Klokner) , proti 0, zdržal sa 3 (Hanáková, Herceg, Endres) – 
návrh prijatý 

 
Bod 2)  

Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

     Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia bola zverejnená na webovom sídle obce a 



tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 216 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 

Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia  

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Drábiková, Jurašiková, Herceg, Hanáková, Vohlárik, Endres, 
Klokner), za 7 (Drábiková, Jurašiková, Herceg, Hanáková, Vohlárik, Endres, Klokner) , proti 0, zdržal sa 0  – 
návrh prijatý 

 

Bod 3)  

Dohoda o urovnaní 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 217 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave na svojom 
zasadnutí 8.4.2024 prerokovalo a  

A. berie na vedomie  
informáciu o priebehu súdneho sporu  vedeného pod sp. zn. 11Cpr/3/2023 na Okresnom súde Trnava, 
predmetom ktorého je neplatné skončenie pracovného pomeru s Bc. Helenou Klčovou a náhrada 
mzdy, ako aj ďalšie nároky; v priebehu súdneho konania zmluvné strany prejavili vôľu ukončiť súdny 
spor a vysporiadať medzi sebou všetky sporné nároky súvisiace so súdnym sporom či inými 
skutočnosťami, ktoré by mohli medzi zmluvnými stranami viesť v budúcnosti k uplatňovaniu 
akýchkoľvek vzájomných nárokov, 

 
B. schvaľuje  

1. v súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení 
uzatvorenie dohody o urovnaní medzi obcou Šintava  (ďalej len „účastník 1“) a Bc. Helenou Klčovou 
(ďalej len „účastník 2“), predmetom ktorej je dohoda účastníkov o skončení pracovného pomeru 
dňom 31.05.2023  a záväzok účastníka 1 vziať v celom rozsahu žalobu, na základe ktorej je vedený 
súdny spor, späť a vzdať sa v tomto konaní voči účastníkovi 1 nároku na náhradu trov súdneho 
konania v rozsahu 100%, a záväzok účastníka 1  uhradiť účastníkovi 2 najviac sumu vo výške 9 990 
Eur z titulu paušálnej náhrady nákladov spojených s vedením súdneho sporu, 

2. prípravu zmeny rozpočtu obce na rok 2024 - presun finančných prostriedkov najviac vo výške 9 990 
Eur na účel úhrady pohľadávky Bc. Heleny Klčovej do budúceho zastupiteľstva.   

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Drábiková, Jurašiková, Herceg, Hanáková, Vohlárik, Endres, 

Klokner), za 5 (Drábiková, Endres, Vohlárik, Klokner, Herceg) , proti 1 (Jurašiková), zdržal sa 1 (Hanáková) – 
návrh prijatý 
 

Bod 5)  

Doplnenie a zmena dokumentu „Zásady odmeňovania poslancov, členov a tajomníkov komisií 
Obecného zastupiteľstva v Šintave“      

 Materiál k tomuto bodu zverejnený na webovom sídle obce a tvorí prílohu zápisnice.  

V rozprave vystúpili poslanci Vohlárik, Hanáková, Drábiková, Jurašiková. 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 218 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 

Návrh na doplnenie a zmenu  dokumentu  

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Drábiková, Jurašiková, Herceg, Hanáková, Vohlárik, Endres, 
Klokner), za 7 (Drábiková, Jurašiková, Herceg, Hanáková, Vohlárik, Endres, Klokner) , proti 0, zdržal sa 0  – 
návrh prijatý 

 



Bod 6)  

Interpelácia poslancov 

V rámci interpelácie vystúpili: 

Poslanec Klokner sa informoval sa koľko je do dnešného dňa uchádzačov na miesto Hlavného 

kontrolóra obce Šintava. 

Poslankyňa Jurašiková navrhla upozorniť občanov formou SMS, že sa na úradnej tabuli 

nachádza Oznámenie o prerokovaní návrhu územnoplánovacej dokumentácie "Územný plán obce 

Šintava, Zmeny a doplnky č. 5/2024" a pripomienky je možné zaslať v termíne do 19.4.2024.  

Poslankyňa Hanáková sa informovala, či by bolo možné realizovať kontrolované spálenie 

napadnutých tují formou cvičenia dobrovoľných hasičov, ktorému bude predchádzať upozornenie 

občanov formou SMS. 

Poslanec Klokner sa informoval, či už bolo založené Združenie obcí za účelom vybudovania 

cyklotrasy. Zároveň navrhol umiestniť dopravné zrkadlo na križovatke ulíc Dlhá a Pivovarská, aby sa 

stala prehľadnejšou.  

Poslankyňa Hanáková upozornila na chýbajúce diely spomaľovača umiestneného „Pod 

šalankou“. Následne sa poslankyňa Drábiková informovala, či by bolo možné natrieť žltou farbou 

spomaľovač na ulici Stará Nitrianska, aby bol lepšie viditeľný. 

Poslanec Herceg pozval občanov Šintavy na “Slávnostné stavanie Mája“ 

 

Bod 7)  

Diskusia 

 

 V rámci diskusie nevystúpil nikto. 

 

Bod 8)  

Záver 

 

     Záverom predsedajúca poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila.  

 

Zapísala: Ing. Veronika Vedrödyová 

 

 

 

 

 

 

       Bc. Stanislava Režnáková, starostka obce  

 

 



 
 

 
 

 

 


